
Ungdomssektionen 6/10 2024

Deltagare: Johan Johansson, Johanna Johansson, Charlotte Blom, Maria Leandersson,
Sara Moodh, Klara Noaksson

1. Fastställande av dagordning
- Dagordningen godkänns.

2. Val av justerare
- Charlotte Blom

3. Genomgång av föregående protokoll
- Ungdomsavslutningen
- P13/14 Hur ser det laget ut nästa säsong? Diskussioner kring olika lösningar pågår.
- Shortsens tryck på de nya dräkterna släpper. Vi har kontakt med CCSport för

reklamation.
- Futsalserie. F12 och F14 har anmält sig. Serien kräver en annan typ av mål än de

som finns i bollhallen. Hur löser vi det? Föreningen får stå för anmälningskostnaden.
- Tröjor till cupvärdar. Dessa har kommit.
- Arvodet till bollkallar utökas. Nu får de dricka+korv eller dricka+glass.
- Johan har hållit domarutbildning för pojkar och flickor.
- Joyna, lottförsäljning

4. Ungdomsavslutning lördag 16 november kl 15.00
- Stallbacken och bollhallen är bokat.
- Högtalarsystemet är fixat nu.
- Alla ledare och ungdomssektionen hjälps åt att möblera och få upp scenen. Samling

kl. 13 för detta.
- Föräldrar till P10 och F10 är de som har hand om korvserveringen.
- Sara har kontakten med kioskkommittén och ser till att de beställer korv och bröd och

dricka. Ca 500 korv+bröd. Vi behöver även kycklingkorv och glutenfritt bröd. Vi gör
ett fikabord till publiken där det finns kaffe och fikabröd.

- Vi behöver se till så att vi har nyckel till speakerbåset, kiosken och förråden. Johan
kollar detta.

- Johan tar hand om ståbingo. Vi beställer vinster till detta. Kexchoklad och chips blir
bra. Sara tar det med kioskkommittén.

- Vi har beställt priser på Lundgrens.com. Beställningen är lagd 6/10. 240 priser
beställt. ca 12000 kronor.

- Prisutdelare Julia Edqvist eller Jakob Olsson. Johan kollar med dessa.
- Patrik Källén tillfrågas som konferencier. Om inte han kan frågar vi Hans Åkerlund.

Johan tar detta.

5. Övriga frågor
- Futsalbollar kan behöva kompletteras. Charlotte och Klara kollar hur många som

finns och vilket skick de är i. Vi kollar även över vilka storlekar som finns. Vi behöver
3:or och 4:or. Selects bollar är bättre som inomhusbollar än Erimas enligt spelarna.

- Sara och Klara besöker Grundens träning någon tisdag.



- 19 oktober är det städdag på Bergslätt. Information behöver ut snarast till
föreningens medlemmar.

6. Nästa möte
- Söndag 3 november kl. 17.00


